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Republika e Kosovës 
Republika Kosovo – Republic of Kosovo 

Kuvendi – Skupština – Assembly 

VI  Saziv  

Jesenje zasedanje 

 

Komisija za Ekonomski razvoj, infrastrukturu, irgovinu, industriju i regionalno razvoj  

Sednica br.42/2018 

Priština, dana, 03.10.2018, u 12:00 časova 

Zgrada Skupštine, sala N-204 

 

Z A P I S N I K  

 

Sednici su prisustvovali: Sala Berisha Shala, predsednica, Dardan Sejdiu, prvi zamenik 

presednika, Adem Hoxha, zamenik predsednica, Hykmete Bajrami, Mimoza Kusari-Lila, 

Memli Krasniqi, Muharrem Nitaj i  Veton Berisha, članovi. 

  
Odsustvovali: Liburn Aliu, Glauk Konjufca, i  Duda Balje, članovi. 

 

Drugi učesnici: Vatra Qehaja – PG/LVV. 

 

Osoblje za podršku Komisije: Armend Ademaj, Muhamet Morina, Besim Haliti i Veton Raci. 

 

 

Sednici  je predsedavala: Sala Berisha Shala, predsednik Komisije. 

 

Dnevni red: 

 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Formiranje Grupe za izbor Odbora KOSTT; 

3. Informacije o kršenju  odredaba Zakona o elektronskim komunikacijama od strane 

člana Odbora AREPK-a; 

4. Razno  

 

 

Predsednica je zaključila da su ispunjeni uslovi za započinjanje rada odbora i otvorila 

sastanak prema  dnevnom redu. 
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1. Usvajanje dnevnog reda 

 

Dnevni red je usvojen  bez primedbi. 

 

  

2. Formiranje Grupe za izbor Odbora KOSTT;  

 

Predsednica je rekla  da na osnovu Zakona o električnoj energiji, Komisija  za ekonomski 

razvoj, je nadležna za energiju, i trebala  bi odabrati uspešne kandidate da upute Skupštini 

najmanje dva kandidata za jedan položaj. Takođe, ona je rekla da se sastala sa ugovorenom 

kompanijom od strane Ambasade Velike Britanije koja je, na osnovu sporazuma Skupštine 

Kosova o izboru visokih pozicija, predložila su mi  da formiramo grupu ili panel od tri člana 

Komisije, odnosno rukovodstva Komisije, predsednicu  i dva potpredsednika, jer mi smo 

pozicija - opozicija i manjina. Lista kandidata za članove Odbora KOSTT-a je 33, a verujem da 

ćemo imati priliku da napravimo dobar izbor. Ova grupa će podnositi izveštaj Komisiji, zatim 

za izabrane kandidate će se odlučiti u sednicama. 

 

Dardan Sejdiu, rekao je da napušta članstvo u panelu dok je za ovo mesto predložio poslanicu 

gđu Hikmete Bajrami, koja potiče od najveće opozicione stranke u Skupštini. 

    

Hykmete Bajrami, rekla je, da mi kao komisija nemamo nadležnosti da napravimo takav izbor 

članova odbora. Mi možemo angažovati stručnjake koji će nam pomoći u ovom procesu, jer mi 

nismo stručnjaci u određenoj oblasti, a komisija ima svoj budžet koji mogu koristiti iz tog 

razloga. 

 

Predsednica,  je naglasila  da je ovo pitanje definisano zakonom, a mi ćemo delovati u skladu 

sa našim nadležnostima utvrđenim zakonom, dok će se i  izbor vršiti prema kriterijumima 

utvrđenim zakonom. 

 

Mimoza Kusari - Lila, rekla je da zakon uspostavlja kriterijume, tako da ovo olakšava rad. Ali, 

takođe se slažem i sa predlogom poslanice Hykmete Bajrami, da angažuje spoljnog  stručnjaka 

za pomoć u odabiru najboljih, u stručnom pogledu. 

 

Muharrem Nitaj, naglasio je da smo kao komisija nadležni za izbor kandidata, ali budući da je 

moguće mi možemo da angažujemo spoljnog eksperta. 

 

Memli Krasniqi, je rekao da smo došli do ove situacije zbog zakonskih promena, gde sada 

kandidate za članove odbora predlaže komisija, a ne Vlada. Što se tiče dileme političkog  

uticaja, sada je mnogo manja prilika kada se uzmu u obzir političke orijentacije  komisije, kao i 

nadgledanje procesa od strane partnera sa Britanskom Ambasadom. S obzirom na broj 

kandidata, verujem da ćemo imati priliku odabrati  najbolje kandidate. 

 

Nakon rasprave, Komisija je jednoglasno usvojila: 



 

 

3 

 

                                                                     ODLUKU 

 

1. Formira se Grupa za izbor Odbora KOSTT; 

2. Radna grupa je u sledećem sastavu: Sala Berisha Shala, predsedavajuća, Adem Hokha i 

Hykmete Bajrami; 

3. Osoblje za podršku Komisije dužno je da obezbedi radnoj grupi sve predviđene  uslove 

utvrđenim Zakonom i Poslovnikom Skupštine. 

 

 

3. Informacije o povredama odredaba Zakona o elektronskim komunikacijama, od strane 

člana  odbora AREPK 

 

Predsednica, naglasila da je  o ovom pitanju razgovarano na prethodnom sastanku, također je 

saopšteno da je poslanik Liburn Aliu, nakon razmatranja materijala, složio s razrešenjem ovoga 

člana  odbora. Materijal koji ste dobili prošle nedelje, gde su istaknuti svi razlozi za razrešenje 

ovog člana Odbora AREPK -a, jer je svojim postupcima bio u sukobu sa Zakonom. 

 

Nakon rasprave, Komisija je sa 6 (šest) glasova za i 1 (jedan) uzdržan, odlučila da podnese 

Skupštini: 

 

                                                                         Preporuku  

 

Da se razreši g. Shqiprim Pula, od Upravnog odbora Autoriteta za elektronsku i poštansku tele 

komunikaciju(AREPK). 

 

 

 

4. Razno. 

 

 

                                                   

Izradili: Osoblje za podršku Komisije.                                             Predsednica Komisije, 

 

                                                                                                              --------------------------- 

Sala BERISHA  SHALA                                                   


